
 
 
 

Årsmøte 24. juni 2023 
 
 
Årsmøtet 2023 avholdes på sangerhuset i Vingrom lørdag 24. juni kl 15:00.   
 
Vedlagt følger papirene til årsmøtet: 
 
Agenda Årsmøte 2023 

 
1 – Åpning/Velkommen 
 
2- Valg av ordstyrer 
 
3- Valg av referent 
 
4- Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 
 
5- Godkjenning av årsberetning 2022/23 
 
6- Godkjenning av Regnskap med revisors rapport 
 
7- Budsjett 2023 
 
8- Økonomisk status pr årsmøtet 
 
9-Innkomne saker, deling av FVHF 
 
10- Valg 
  



 
Dette årsmøtet skal behandle forslaget om å dele FVHF slik det kom inn forslag til på 
årsmøtet 2022.  Det ble satt ned et utvalg som skulle vurdere dette.  På den bakgrunn legger 
styret fram følgende forslag: 

 
Forslag  om deling av FVHF 

 
 

1. Bakgrunn 
På årsmøtet 2022 ble følgende forslag fremmet, sitat:  
 

«Flere hytteeiere langs Sjogvegen mener at vi har veldig få felles interesser med de 
som sokner til Svartdalsvegen/Korstjern/Nordfjellet. 
Det gjelder både brøyting, vegvedlikehold og løypepreparering. Pr i dag (juni 2022) er 
det over 60 hytter/setrer langs Sjogvegen, og med det planlagte feltet ved Lortholoa 
blir det ca 20 til, dvs over 80 hytter langs vegen og da er ikke Svesetra medregnet. 
Dette bør være mange nok til å opprette ei ny hytteforening for å ivareta våre 
interesser i dette området. Det er ingen eller veldig få felles interesser mellom 
Nordfjellet og Sørfjellet annet enn kjøring av skiløyper i hh til avtalen med Vingrom IL.  
Avtalen hytteforeningen har med VIL i dag om kjøring av løyper i området 
Korstjern/Nordfjellet vil uten problemer kunne videreføres».  

 
Forslag til årsmøtet: 
Styret nedsetter et utvalg for å vurdere å danne ei ny hytteforening for hytter/setrer som 
sokner til Sjogvegen, og evt. Nysetra og Svesetra. 
 
Følgende ble vedtatt av årsmøtet (sitat fra protokollen): 
 

«Styret nedsetter et utvalg som skal se på det innkomne forslaget, og komme med et 
forslag til neste årsmøte.  Utvalget skal bestå av 4 representanter fra styret, hvorav 2 
fra Svartdalen og 2 fra Sjoga. Det skal også være enkeltstående representant fra 
Sjoga og Svartdalen. Disse 2 representantene skal være bestemt innen 1. september.»   

 
Utvalget består av: 
Tomas C. Archer – styret Sjoga 
Tore Owren – styret Sjoga 
Jarle Johansen – representant Sjoga 
Knut Brobakken – styret Svartdalen 
Inger Løvik – styret Svartdalen 
Egil Malme – representant Svartdalen 
 
 
2. Hvorfor dele? 

• Vi er to forskjellige områder som ligger langt fra hverandre og områdene henger ikke 
fysisk sammen om vinteren 

• Sjoga er èn grend 

• Svartdalen er flere forskjellige grender 



• Vi har forskjellige interesser ift. både brøyting og tilgjengelighet til hyttene om 
vinteren 

• Vi har forskjellige interesser ift. utvikling av områdene våre.  Sjoga vokser, mens 
Svartdalen stort sett forblir uforandret 
 

Utvalget mener derfor det er upraktisk å være i en forening, og utvalget har derfor følgende 
forslag. 
 
 
3. Forslag til vedtak 
Fåberg Vestfjell Hytteforening (FVHF) deles i to. En ny hytteforening på Sjoga – Sjoga 
Hytteforening (heretter Sjoga HF), bestående av de som naturlig hører til Sjoga, mens de 
som naturlig hører til Svartdalen forblir i FVHF. 
 
Sjoga HF omfatter hyttene langs Sjogvegen, dvs. «Bomhytta», Fløytlia og hyttegrendene 
Sjoga, Lortholoa, Svesetra og Nysetra.   
 
FVHF omfatter hyttene langs Svartdalsvegen, Åltjernsvegen og Gaustomsetervegen, dvs. 
hyttene på Vismundssetra og Bleikelia og hyttegrendene Åltjern, Bleikesetra, Korstjern og 
Skjeldbreida. 
 
Medlemmene i FVHF som hører til Sjoga overføres til Sjoga HF. 
 
Sjoga HF opprettes som egen juridisk enhet. 
 
Interimsstyret i henholdsvis Sjoga HF og FVHF består av: 
 
Sjoga HF  
Tomas C Archer – leder 
Tore Owren - kasserer 
Jannicke Solberg  - sekretær 
Ranveig Øverby – styremedlem 
 
FVHF  
xxx – leder 
Inger -Johanne Løvik – kasserer 
Kjell Petter Løsnesløkken – sekretær 
xxx  – Styremedlem 
 
 
4. Aktiva/eiendeler – fordeling  
FVHF sine aktiva består av: 

▪ Scooter med tilhørende utstyr 
▪ Bankinnskudd 

 
Snøscooteren beholdes av FVHF. Dette fordi scooteren primært brukes til å preparere løyper 
som ligger i Nordfjellet, dvs. i Svartdalen sitt «geografiske område».  



 
Ansvaret for framtidig drift og vedlikehold av scooteren overtas av FVHF.  
 
FVHF har avsatt midler på egen konto for framtidig kjøp av ny scooter. Beholdningen (på 
delingstidspunktet) på denne kontoen tilfaller FVHF i sin helhet.   
 
Beholdningen på øvrige konti fordeles mellom FVHF og Sjoga HF etter antallet medlemmer 
som tilhører de to områdene (se punkt 3) på delingstidspunktet.  
 
Midlene som fordeles mellom foreningene er midlene som FVHF har innestående på sine 
bankkonti på tidspunktet for delingen.  Eventuelle ubetalte krav som FVHF har på 
delingstidspunktet dekkes av FVHF før fordelingen.  
 
FVHF har ikke lånegjeld til kredittinstitusjoner og/eller til privatpersoner.  
 
Krav FVHF har på eventuell utestående brøyteavgift på delingsstidspunktet kreves inn av de 
respektive hytteforeningene i det aktuelle geografiske området, og avgiften tilfaller denne.  
 
 
5. Avtalen med Fåberg Vestfjellveger (FVV) 
FVHF har en avtale med Fåberg Vestfjell Veger (FVV) om vinterdrift av vegene, sist revidert 
01.11.2018.  Det forutsettes at FVHF ivaretar ansvaret for Svartdalen, mens Sjoga HF ivaretar 
ansvaret for Sjoga ihht. avtalen. I dag har FVHF en observatør på årsmøtet til FVV, som også 
er vår kontakt mot FVV.  
  
 
6. Brøyteavtale 
FVHF har brøyteavtale med Bjarne Kindlistuen, med opsjon på å forlenge kontrakten til og 
med sesongen 2023/2024. Ifølge kontrakten kan begge parter velge å si opp avtalen etter 
sesongen 2022/2023. Kindlistuen har benyttet sin rett til ikke å forlenge avtalen, og han 
brøyter altså ikke sesongen 2023/2024. Per juni 2023 står vi dermed uten brøyteavtale.    
 
Dette betyr at foreningene må innhente anbud/tilbud på brøyting for kommende sesong, 
med tre muligheter: 
 

1. Brøyte Svartdalen og Sjoga som i dag 
2. Brøyte kun Svartdalen 
3. Brøyte kun Sjoga 

 
Utgangspunktet er at styrene i FVHF og Sjoga HF samarbeider om en ny brøyteavtale som 
omfatter hele Fåberg Vestfjell (som tidligere).  
 
FVHF og Sjoga HF vil selv måtte stå for innkreving av brøyteavgift, medlemskontingent osv. 
fra sine medlemmer.  
 
 
7. Avtale løypepreparering  



Avtalen med Vingrom Idrettslag (VIL) om kjøring av løyper videreføres.  
 
Det årlige løypetilskuddet FVHF gjennom avtalen har forpliktet seg til å betale til VIL deles 
mellom de to nydannede foreningene, hvor hver forening betaler 50 % av avtalt beløp. Dette 
vil gjelde fra og med sesongen 2023/2024, og fram til nåværende kontrakt med VIL går ut.  
 
Nåværende avtale med VIL gjelder til og med sesongen 2029/2030.  
 
 
8. Deling 
Vedtektene sier ingenting om deling av foreningen.  Simpelt flertall vil derfor være 
tilstrekkelig for å vedta at foreningen deles.  
 
 
9. Vedtektene i FVHF punkt 7 - Årsmøtet 
 
I vedtektene punkt 7 heter det i siste ledd:  

 
«Stemmerett på årsmøtet har den som har betalt kontingent, men slik at hvert  

gards – og bruksnummer har en stemme. Årsmøtet tar stilling til om en avstemming skal skje 
ved håndsopprekning eller skriftlig.  Forhåndsstemmer/fullmaktstemmer 
 

 
 
 


